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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Nagy Márton István, gazdaságfejlesztési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit tesz a 300 ezer vendégmunkás jelentette 
munkaügyi és munkavédelmi, valamint üzemegészségügyi kihívások kezelése érdekében?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

A KSH adatai  értelmében tavaly 14 százalékos növekedéssel 81 ezerre emelkedett  a hazánkban
dolgozó vendégmunkások száma. Orbán Viktor miniszterelnök bejelentése szerint az új iparosítási
program  500  ezer  munkahely  betöltését  teszi  szükségessé,  melyből  300  ezer  főt  külföldi
vendégmunkások segítségével tervez megoldani.

Ekkora  létszámú  munkaerő  érkezése  már  önmagában  felveti,  hogy  miként  tud  majd  hazánk
megfelelni a  felmerülő munkaügyi és munkavédelmi kihívásoknak. Különösen igaz ez a készülő
hazai akkumulátorgyárakra, melyek esetében nemcsak a megemelkedett dolgozói létszám, hanem
az  emberi  egészségre  veszélyes  anyagok  használata  miatt  is  kiemelten  indokolt  a  hazai
üzemegészségügy megerősítése.

A fentiekre tekintettel kérdezem tisztelt Miniszter Urat:

1. Milyen új feladatokra számíthatnak a munkaügyi és munkavédelmi ellenőrzést végző hatóságok a
kormányzati  bejelentés  szerinti  300  ezer  hazai  vendégmunkás  megjelenésével?  Milyen
intézkedéseket tervez a munkaügyi és munkavédelmi kihívások kezelésére?

2. Milyen új feladatokra számít a hazai üzemegészségügyi ellátás területén a kormányzati bejelentés
szerinti többszázezer főt jelentő hazai vendégmunkás megjelenésével?

3. Mit tesz az akkumulátorgyárak és a vendégmunkások tömeges megjelenése nyomán keletkező
kihívások kezelésére a hazai üzemegészségügy fejlesztése érdekében?

 



Várom a válaszát, tisztelettel

Komjáthi Imre
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